
Skolebestyrelsesmøde onsdag den 6. september kl. 17.00-19.30 

 

Mødedeltagere 

Til stede 

Christian Falstrup, Mette Åseng, Trine Meyer, Freya Frandsen Ohlsen, Emil Wester Hansen, Christian 
Christensen, Kirstine Bach, Inge Johanne Andersen 

 

Afbud 

Nana Grau, Fahreta Kadic, Jakob Wang samt eleverne 

 

Referat 

Præsentation af nyvalgte personalerepræsentanter ved mødets start.  

Velkommen til Kirstine og Trine. 

 

1. Skoleårets start, herunder elevtal, nyansatte m.m. 

Elevtallet er stigende. Vi har pt. 559 elever. 

Der er fastansat en ny lærer i dansk. Hun varetager dansk på mellemtrinnet og i udskolingen. 

Modermålsundervisning er etableret i dette skoleår i rumænsk hver fredag eftermiddag/aften. 

Der er etableret en ny multibane i den store gård. 

Der afholdes legepladsmøder d. 16.9.2023 for nye forældre til kommende børnehaveklasser. 

 

2. Langmarkskolens Værdiregelsæt og ordensregler 

Kort status på værdiregelsættet på LA.  Skolebestyrelsen stiller spørgsmål til om værdiregelsættet kan 
komprimeres, så det bliver mere favnede i forhold til elevernes motivation for læring samtidig med at det 
tager højde for de resultatmål, som vi arbejder efter såvel kommunalt som nationalt. 

Temaet uddannelsesparathed fylder meget blandt de unge. Det er en opmærksomhed, som 
skolebestyrelsen er optaget af ift. de samfundsmæssige tendenser, der rører sig lige nu omkring unges 
manglende trivsel. Hvordan vi styrkes deres livsduelighed på Langmarkskolen? 

Ledelsen kommer med et udspil på nyt værdiregelsæt på næste skolebestyrelsesmøde.  

Kort gennemgang af ordensreglerne, som er blevet justerede. Det er besluttet, at de forskellige årgange 
tildeles toiletter, så der skabes øget tryghed og ro omring toiletterne. Derudover forventer vi, at eleverne 
vil tage mere ansvar for, at toiletområderne holdes pæne. 

 

 

3. Temadage. Orientering om hvordan dette afprøves i skoleåret 2023/24 

Orientering om ændret organisering af temauger indskolingen og på mellemtrinnet. 



Temadagene i udskolingen tager bl.a. afsæt i temaet seksualundervisning. Indholdet på udskolingens 
temadage præsenteres mere på et af de kommende møder. 

 

4. Status på skoleflytningen og invitation af projektmedarbejder 

Der er nedsat en bred arbejdsgruppe med et givet kommissorium, jf. de viste slides. 

Der skal gives anbefalinger til det politiske niveau med afsæt i de rammer og senarier, som 
arbejdsgruppen har. Anbefalingen til det politiske niveau skal være færdige til januar 2024. 

Der er firmaet Kuben Management, som har fået opgaven i samspil med forvaltningen. 

 

5. Temadrøftelse: Hvad er det gode forældresamarbejde for dig?  

Udsat til næste skolebestyrelsesmøde. 

 

6. Evt. 

• Omklædningen ved idræt bruges til filmoptagelser i efterårsferien 

• Der er ønske om, at der undersøges: 

• Hvorfor er de lærere med skole/hjem-samtalerne, som de er, og hvorfor deltager UU? 

• Skolepatrulje i overgangen fra skoleårene har ikke fungeret i år 

• Elevrådene er ved at konstituere sig 

• Frilæsning  

• Badning i 8. klasse om torsdagen 

• Kan vi lave kursusforløb for elever, så de lærer at yde førstehjælp 

 

7. Ønsker til punkter på kommende dagsordener 

• Seksualundervisning – er et fokuspunkt i udskolingen – indsigt i temadage 

• Lektier – hvad er flowet i udskolingen fra årgang til årgang 

• Frilæsning  

• Badning i 8. klasse om torsdagen 

• Kan vi lave kursusforløb for elever, så de lærer at yde førstehjælp 

 

Inge Johanne Andersen 

referent 


